

During the fiscal year 1978-1979, 23-1891 projects, Table 3, were approved for financing. The total amount of financing approved for these projects was \$1,289,189. The following table shows the results of the financing for these projects:

TABLE DE SUCCES, MONTANTS DEPENSES, VENTES DECLARÉES ET REMPLACEMENTS POUR LES PROJETS APPROUVÉS PENDANT LA PÉRIODE DU 1^{er} AVRIL 1978 AU 31 MARS 1979

PROJETS APPROUVÉS PENDANT LA PÉRIODE DU 1^{er} AVRIL 1978 AU 31 MARS 1979

TABLEAU DES SUCCÈS, MONTANTS DES DÉPENSES, VENTES DÉCLARÉES ET REMPLACEMENTS POUR LES PROJETS APPROUVÉS PENDANT LA PÉRIODE DU 1^{er} AVRIL 1978 AU 31 MARS 1979

	A	B	C	D	Total (1)
Number of Approvals Nombre d'approuvais	272	442	412	78	1124
Expenditures (\$000's) Montants dépenses (\$000)	7022	1140	1272	96	9530
Number of Successes Nombre de réussites	26	114	132	23	295
Success Rate Taux de succès	10%	17%	32%	17%	19%
Reported Sales (\$000's) Ventes déclarées (\$000)	42379	21229	20987	1264	48199
Benefit-Cost Ratio Rapport dividendes-coûts	60:1	21:1	16:1	133:1	48:1
Recoveries (\$000's) Remboursements (\$000)	278	82	121	6	487
Recoveries as Percentage of Expenditures Remboursements en pourcentage des dépenses	4%	7%	12%	6%	5%

NOTE:

(1) Includes all sections of the program. Sections E, F, R and S are not presented separately, as there were only 15 projects in these sections in 1978-79.

(2) Couvre toutes les sections du programme. Les sections E, F, R et S ne sont pas présentées séparément, puisqu'il n'y a eu que 15 projets dans ces sections en 1978-1979.